



# Fremtidens havn Gruppe 1

Nappedam Bådelaug

14-10-2021

---

**Deltagere:** John Madsen, Jørn Nielsen, Lars Foersom, Morten Nørgaard, Niels Brenholdt, Per Hansen, Poul-Erik Lading, Mikkel Quist Dueholm, Steen Jensen

**Fraværende:** Frode Hovgaard, Lars Buch Nielsen, Poul Børglum

**Referent:** Steen Jensen

## Dagsorden:

### 1. Mødets emner:

Opstarts møde: generel snak om hvordan vi vil tilgå opgaven.

Det blev besluttet at vi tager udgangspunkt i ideerne fra medlemsmødet 2/9-2021 og at vi vil ligge os fast på et havne design før vi kan komme videre med beregning af uddybning. Broer, strøm og vand. Så snart vi har det skal vi have sat gang i ansøgning om klappe øst for havnen.

Ny ide til placering af broer blev diskuteret, hvor A og C bliver vendt ud fra parkeringspladsen og placering af D som nu, Niels laver ny tegning og sender rundt i PDF.

Nye pladser:

Vi talte om evt. at tage gæsten pladsen ved øst molen i brug, samt at lave 4 pladser på udvendig side af den, derudover kan der laves 1 plads ved molehovedet ved at lave broen om og rydde bunden for store sten, og ligge dem på udvendig side af molen. Alt dette prøver Niels at få på en tegning.

### 2. Eventuelt:

Der er lavet et projekt opfølgings ark hvor vi løbende vil, fastholde vores beslutninger og fremdrift samt informere bestyrelsen og havnens medlemmer.

Næste møde Torsdag 2/12-21 kl. 19 i klubhuset Indkaldes i Minforening og på mail.